
PEKLO AKÉ NEZAŽILI! Ľudia vypískali
vojnových štváčov Naďa a Káčera: Vy špiny
fašistické! Do basy! Vy kok**i! (VIDEÁ)
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SLOVENSKO: Dočasne poverený minister zahraničných vecí a európskych záležitostí SR
Rastislav Káčer a dočasne poverený minister obrany SR Jaroslav Naď diskutovali dňa 6.
marca 2023 v mestskom kultúrnom stredisku (MsKS) v Michalovciach na tému vojenského
konfliktu na Ukrajine s podtitulom o roku ruskej vojny proti Ukrajine, jej dôsledkoch pre
Slovensko a región východu, ako aj príležitosti spojené s obnovou Ukrajiny. Diskusiu
moderovala redaktorka TV Markíza Gabriela Kajtárová.

Minister zahraničných vecí a európskych záležitostí Rastislav Káčer a minister obrany Jaroslav Naď
(OĽaNO) sa zúčastnili na búrlivej diskusii v Michalovciach. Témou bol rok od začiatku vojny na
Ukrajine.

Debaty hlavných vojnových štváčov v radoch slovenských politikov sa zúčastnili aj odporcovia vojny a
prívrženci mierového urovnania konfliktu na Ukrajine. Nepokojní občania výkrikmi a pískaním
prerušovali diskusiu.

Ľudia niekoľko minút kričali hanlivé slová či bučali. Našlo sa aj pár ľudí, ktorí ministrom tlieskali, no
väčšina im dala pocítiť, že s nimi nesúhlasia.

Keď minister Káčer povedal, že ruská invázia na Ukrajine bola niečo ako vpád ruských tankov do
Československa, ľudia začali kričať ešte viac. Niektorí ich označili za „fašistické špiny“, ktoré patria
do basy, iní voči nim použili vulgárnejšie slová.

Šéf slovenskej diplomacie povedal, že Slovensko je už roky terčom ruskej propagandy a
dezinformačnej vojny. „Vidíme tú vzorku, ktorá je agresívna, vulgárna, zakomplexovaná, chce
sa biť,“ uviedol Káčer a pokrikujúcu časť publika označil za stádo paviánov.

Odkázal im tiež, že účastníci protifašistického povstania na Slovensku počas druhej svetovej vojny by
sa z nich povracali.

Káčer nadával nespokojným občanom do paviánov:

Kačer povedal, že cesta k mieru na Ukrajine je jednoduchá a že vojna skončí v momente, keď sa z
tejto krajiny Rusko stiahne.

Jeden z občanov dal neskôr v reakcii vulgárne najavo svoju nespokojnosť s oboma
arogantnými účastníkmi debaty:
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„Keby takto vykrikovali proti vojne v Rusku, okamžite idú do basy,“ povedal na ich adresu
Naď.

Minister Káčer odkázal jednému z hlučných diskutérov, aby sa upokojil „lebo mu praskne žilka“.

„Chcete aj tu mať ruské vojská, aby tu vraždili vašich blízkych a znásilňovali vaše ženy?
Toto je váš mier? Za toto ste sem prišli ziapať ako paviáni?“ zaútočil na kritikov Káčer.

Minister obrany Naď dodal, že hluční hulváti tvoria v publiku len menšinu, ale väčšina ľudí prišla
diskutovať slušne. „Ja som rád, že tu sú, aspoň si ich bezpečnostné zložky nasnímajú,“ dodal
arogantný Naď.

Záznam diskusie:
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